
Møde i skolebestyrelsen onsdag 4.10 17.00-20.00 i Virring 

Punkter til orientering (O), debat(D), høring (H) eller beslutning (B)   

 

 

1) Dialog med vej og trafik vedr. Skolebusser 17.00 

2 punkter: klager over PP busser og køreplanen 

Jan Ingebrigtsen og Lars Kronholm deltag fra Vej og Trafik Skanderborg Kommune. Disse 

har været i dialog med PP-busser om de problemstillinger, skolebestyrelsen har rejst primært 

vedrørende sikkerhed. Det er Vej og Trafiks oplevelse, at PP-busser arbejder seriøst med 

disse udfordringer. 

Desuden blev en ændring af køreplanen for busserne til og fra Hylke drøftet. På denne 

baggrund sker der køreplansændringer fra uge 43. Denne ændring løser de udfordringer, 

skolebestyrelsen har fremsendt; men skolebestyrelsen peger samtidig på, at den nuværende 

køreplan giver problemer for de elever fra Campus, der skal til Virring og Hylke. Jan vil 

kigge på denne udfordring. 

I forhold til de to morgenbusser fra Hylke opfordrer skolen til, at de små elever tager den 

første bus og de ældste elever den næste bus. 

Pernille udarbejder følgebrev til den nye køreplan, som kontoret udsender. 

 

2) Godkendelse af dagsorden 17.30 

Godkendt 

 

3) Meddelelser 17.35 
-Status i Tusindfryd 
Etablering af vuggestuen plus afgang af fast medarbejder har været i børnehaven. Der er 
langtidssygemelding og en opsigelse. Der er ansat andet personale. Pt. arbejdes der på at etablere 
gode nye rutiner i hverdagen. Vuggestuen kører rigtig godt. 
-pæd.dag 23.9 
God pædagogiske dag for lærere og pædagoger på Hylke og Virring skole 
Forældresamarbejde og det nye børnesyn var temaet. 
-Kommunalt budget 2024 

Der tilføres flere midler til skoleområde frem til 2027, startende med 4 millioner i 2024. De 

nye midler skal øge trivsel i folkeskolen. På dagtilbudsområdet er der en lille besparelse på 

åbningstiden. Konkret ved vi endnu ikke, hvordan denne udmøntes. 

 

4) Nyt fra elevrådet (O) 17.50 

Basketkurve i hallen er i stykker/mangler- bliver lavet   

Badefaciliteterne i Hallen – udfordringer med brusehoveder. Der skal opsættes skiltning, så det er 

tydeligt, hvor henholdsvis drenge og piger klæder om. 

Toiletforhold – papir skal fyldes op hyppigere. Eleverne skal opdrages til at rydde op efter sig. 

Skraldespande opsættes udendørs. 

Bestyrelsen opfodrer til at anskaffelser af gynger. 

 

5) Revision af mobilprincipper (B) 18.00 (bilag) 



Lærere og pædagoger vil gerne ophæve undtagelserne for 8-9.årgang, der giver dem adgang 

til mobilerne i de store pauser. 

Karsten reviderer mobilprincipperne og sender dem til bestyrelsen til godkendelse 

Planen er, at de reviderede retningslinjer træder i kraft fra uge 43. 

 

6) Ny børne- og ungepolitik – møde 5.10 – hvad skal Pernille, Julie Maj, Milo og Karsten 

tage med til mødet 18.20 

Mobilitet og geografi skal være det tema, som de skal have fokus på ved mødet. 

Fokus på bedre muligheder for transport og flere kulturtilbud lokalt 

 

7) Henvendelse vedr. trivsel på 5. årgang før sommerferien (D) 18.30 

Jeannette og Karsten deltog på forældremøde 19.9. Meldingen på dette møde var, at det går 

meget bedre nu end før ferien. Lærerne har et samarbejde med PPR, og de har tydelige 

planer for, hvordan de vil arbejde med trivslen fremadrettet. 

 

8) Køleskabe og mikroovne i klasserne – henvendelse fra forældre (D) 18.50 

Forældre må gerne igen komme med køleskabe til klasserne – under forudsætning af, at 

disse har en høj energimærkning – og der er en plan for, hvordan elever/forældre får disse 

rengjort. Bent undersøger, hvorvidt brandmyndighederne tillader mikroovne i klasserne. 

Hvis de gør, må forældrene gerne levere disse – igen under forudsætning af en plan for 

rengøring. 

 

9) Årgangsundervisning – genbesøg af principper – og fokus på, hvordan principper 

udleves (D) 19.00, Bilag 

Principperne er stadig gode og gældende; men der skal være fokus på, hvordan disse konkret 

udføres. Der er en bekymring i forældrekredsen vedrørende manglende vikardækning – og 

bekymring omkring mange børn i det samme lokale. Udfordringen omkring at danne 

relationer i forældrekredsen, når der er mange børn på en årgang, bliver også nævnt. 

Lærerrepræsentant fremhæver, at årgangsundervisningen giver hende rigtig gode 

muligheder for undervisningsdifferentiering – en mulighed hun ikke har i den traditionelle 

klasseundervisning. 

Fremadrettet vil ledelsen have fokus på vikardækning og på, hvorledes man i 

undervisningen veksler imellem ”det store hold på trappen” og undervisning i mindre 

grupper. 

 

10) EVT 19.30 

 

 

11) Punkter til kommende møder: 19.35 

 



-Skolefest og salg af øl 

-Forvaltning af mobil principper i Pusterummet. 

-skolebestyrelsen tilsynspligt 

-Skolens fremtidige lokalekapacitet 

--Senere start på skoledagen for de ældste elever 

-princip for lektier 

- årshjul for ”skolelivet” 

 - udearealer 

-kommunikation på aula 

 

12) Besigtigelse af nye lokaler til SFO og lærerforberedelse 19.40 

 

 

Mødeplan skoleåret 2023-24 

Tirsdag 7.11 17-19.00, onsdag 6.12 17-19.30 

Onsdag 10.1 17-19.00, mandag 5.2 17-19.30, tirsdag 12.3 17-21.00 (bestyrelsesmøde + 

fælles opstillingsmøde med børnehavebestyrelse), torsdag 4.4 17-?, mandag 6.5 17-?, tirsdag 

11.6 17-? 
 
 

 
 

 


